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ЗаглавиеГ-н Щонов,На среща с вас обещахте да
подкрепяте малкия бизнес в България и че в
бъдещия Енергиен борд ще участва и Българска
соларна асоциация. БСА представлява именно
малкия бизнес във ВЕИ. Също така Енергийния борд
щеше да се представлява само от заинтересовани
страни а всъщност не е така. Другото което прави
впечатление е че трима членове ще има от БЕХ,
НЕК, и ЕСО. Нима тези три компании не са под
шапката на БЕХ та да се представляват всеки по
отделно? Моля да преосмислете решението си и да
включите в Енергийния борд и Българска соларна
асоциация.Антон Желев,Член на УС на
БСАazhelev@bsa.bgТел: 0888 058 870
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